
 

 

SVEUČILIŠTE JOSIPA JURJA STROSSMAYERA U OSIJEKU 
PRAVNI FAKULTET OSIJEK 
Povjerenstvo za osiguranje i unaprjeđivanje kvalitete visokog obrazovanja Pravnog  
fakulteta Osijek 
 

ZAPISNIK 
 
Sa sastanka Povjerenstva za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete visokog obrazovanja Pravnog 
fakulteta Osijek (u nastavku: Povjerenstva), u akademskoj godini 2022./2023., održanim u 
ponedjeljak, 10. listopada 2022. godine, putem Zoom aplikacije, sa početkom u 13 sati. Sastanak je 
trajao 45 minuta. 
 
Sjednici su prisustvovali: 

1. Izv. prof. dr. sc. Katarina Marošević, predsjednica Povjerenstva 
2. Doc. dr. sc. Jelena Kasap, zamjenica predsjednice i članica Povjerenstva 
3. Doc. dr. sc. Ana Đanić Čeko, članica Povjerenstva 
4. Dipl. iur. Andreas Mlikota, predsjednik Odvjetničkog zbora Osijek, vanjski dionik 
5. Mag act. soc. Gordana Horvat, članica 

 
Ispričani članovi Povjerenstva:  

1. Božidar Horvat, dipl. iur., sudac Županijskog suda u Osijeku, savjetnik ministra pravosuđa i 
uprave, vanjski član 

2. Bacc. admin. publ. Ivana Perišić, predstavnica studenata, članica Povjerenstva 
 
Sukladno Pravilniku o ustroju i djelovanju sustava za osiguravanje i unapređivanje kvalitete visokog 
obrazovanja na Pravnom fakultetu u Osijeku utvrđuje se sljedeći dnevni red: 
 
1. Utvrđivanje plana rada akademskoj godini 2022./20232. 
2. Mogućnosti osnaživanja i poboljšavanja kvalitete stručnog upravnog studija  
3. Uključivanje dionika iz javne uprave u studijskim programima stručnog upravnog studija - modeli 
i načini 
4. Poticanje međunarodne suradnje studenata (i za niže studijske godine) 
5. Razno 
 
Tijek sjednice: 
13:00 Započela je sjednica Povjerenstva uz navođenje dnevnog reda. 
 
13:05 Predsjednica Povjerenstva je ukratko predstavila članovima planirani tijek rada u nadolazećoj 
akademskoj godini 2022./2023. uz napomenu kako su planirana ukupno četiri sastanka Povjerenstva 
– u prosincu ili siječnju, ožujku ili travnju te lipnju ili srpnju 2023. godine, uz navođenje osnovnih 
informacija koje bi trebalo provesti temeljenih na preporukama stručnog povjerenstva o 
reakreditaciji Pravnog fakulteta Osijek te uz poziv članovima Povjerenstva za eventualno davanje 
vlastitih prijedloga o dodatnim točkama dnevnog reda, nakon što uslijedi poziv za sastankom 



 

 

Povjerenstva. Navedeno je istaknuto u točki 1. dnevnog reda. 
 
13:10 predstavljena je točka 2. u kojoj je rasprava usmjerena mogućnostima osnaživanja i 
poboljšavanja kvalitete stručnog upravnog studija. Članovi Povjerenstva utvrdili su kako bi se u svrhu 
poboljšanja kvalitete Stručnog upravnog studija trebao osigurati veći stupanj suradnje s praktičarima 
u sadržaju nastavnog procesa svih kolegija gdje je to moguće. Članica Povjerenstva Ana Đanić Čeko 
u tu je svrhu objasnila načine provođenja praktične nastave i vježbi u okviru kolegija koje održava na 
Stručnom upravnom studiju. Članovi su se složili i oko potrebe osuvremenjivanja studijskog 
programa Stručnog upravnog studija i uvođenja novih kolegija koji bi bili aktualni potrebama tržišta 
rada. Uviđa se česta studentska praksa upisivanja studija Libertas po završetku Stručnog upravnog 
studija, na što je uputila članica Povjerenstva Jelena Kasap te je u tu svrhu potrebno utvrditi 
mogućnosti koje studentima pruža navedeni studij kako bismo mogli pratiti što je potrebno mijenjati 
u našem studijskom programu kako bismo bili konkurentniji. 
 
13:20 u okviru točke dnevnog reda o modelima i načinima uključivanju dionika iz javne uprave u 
studijskim programima Stručnog upravnog studija, koja se ujedno nastavlja na raniju točku dnevnog 
reda o promjenama nužnima na stručnom upravnom studiju. Kao izvrsnu ideju za promjene i 
unapređenje na stručnom upravnom studiju, kolega Andreas Mlikota predstavio je potencijalnu 
mogućnost u Odvjetničkom zboru izvršiti koordinaciju sa članovima koji bi se mogli uključiti u 
praktični dio nastave na Stručnom upravnom studiju. O rezultatu će izvijestiti Povjerenstvo na 
sljedećem sastanku. Kolegica Ana Đanić Čeko je predložila organizirani posjet institucijama, Visokom 
upravnom sudu i Upravnom sudu kako bi se studentima dao uvid u način funkcioniranja navedenih 
tijela, a u svrhu osnaživanja institucijske suradnje s drugim tijelima u okviru sustava državne uprave. 
Kolegica Marošević ističe potencijalnu mogućnost (uz raniju obavijest i odobrenje dekana Fakulteta) 
za izvođenjem prakse u nekoj od institucija važnima u profesionalnom radu za studente Stručnog 
upravnog studija. 
 
13:35 predložena je rasprava za četvrtu točku dnevnog reda, poticanje međunarodne suradnje 
studenata (i za niže studijske godine). U okviru navedene točke dnevnog reda članice Kasap i Đanić 
predložile su aktivnosti mentora generacije u svrhu upoznavanja studenta na nižim godinama studija 
s mogućnostima i modalitetima ostvarivanja međunarodne suradnje, tj. boravka na nekim drugim 
Fakultetima u okviru programa Erasmus. Navedeno bi značajno osnažilo u radu i kolegicu Erasmus 
koordinatoricu doc. dr. sc. Lidija Šimunović, obzirom na broj studenata sa kojima su u kontaktu 
mentori generacije, što je u pravilu, sa svim upisanima studentima.  
 
13:42 pod petom točkom dnevnog reda, razno, navode se aktivnosti iznesene na sastanku koje je do 
sljedećeg sastanka potrebno prirediti. Također, ističu se neke od nadolazećih aktivnosti koje je 
potrebno organizirati na Pravnom fakultetu Osijek. 
 
13:45 završen je sastanak Povjerenstva. 
 
U Osijeku, 10. listopada 2022. godine     Katarina Marošević 


